
BESLUITENLIJST VERGADERING COMMISSIE GRONDGEBIED ALBLASSERDAM OP DINSDAG 19
JANUARI 2021 (digitaal via MS Teams)

Aanwezig: Remco de Boer (D66), Albert Brasser (SGP), Arjan Dekker (VVD), Erno Hartsuiker (CDA),
Adriaan Huisman (SGP), Wim van Krimpen (PvdA), Ramon Pardo Kruidenier (D66), Bart Jan Poirot
(CU), Arco Strop (CDA), Herman Verweij (VVD), Harrold van Vliet (SGP), Orhan Yilmaz (PvdA) en Arie
van 't Zelfde (CDA)
Portefeuillehouders: Arjan Kraijo en Peter Verheij
Griffier: Anneke Bode-Huizer
Voorzitter: Jaco Brand

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
Voorzitter Jaco Brand opent de vergadering en heet allen welkom. 

Naar aanleiding van de concept-agenda wordt besloten om eerst agendapunt 7 te
behandelen en dan agendapunt 6. 
Met inbegrip van deze wijziging wordt de agenda vastgesteld. 

2 Vaststellen verslag Commissie Grondgebied 8 december 2020
Besluit
Op de concept-besluitenlijst staat achter de naam van Bart-Jan Poirot een verkeerde
fractie genoemd. Dit wordt gewijzigd in CU.
Met inbegrip van deze wijziging wordt de besluitenlijst vastgesteld.  

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
Wethouder Kraijo heeft twee mededelingen. De eerste betreft de toelating van
Alblasserdam als belanghebbende in de gerechtelijke procedure rond Chemours.
Verder doet hij mededeling over de gezondheidskundige waardes voor PFOA en
PFAS in voedsel die door het RIVM zijn herzien.

Bespreekstukken

4 Raadsvoorstel Vaststellen gewijzigd stedenbouwkundig plan "Kloos" (voorheen
Mercon-Kloos)

Besluit
De voorzitter geeft inspreker Ed van Peppen het woord. 
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De inspreker geeft aan bedenkingen te hebben bij de verkeerssituatie zoals die nu op
tekening staat. 
De commissieleden stellen enkele verduidelijkende vragen die door de heer Van
Peppen worden beantwoord. 
Dan volgt commissiebehandeling in eerste termijn. 
Wethouder Kraijo gaat bij de beantwoording in op de gemaakte opmerkingen en
gestelde vragen. Hierna geeft hij mevrouw Fransje Sprunken, projectleider FSD
Development, het woord die kort toelicht hoe gekomen is tot dit plan. 
De voorzitter stelt hierna voor om de 2e termijn te houden in de raadsvergadering. De
fracties wordt gevraagd om de vragen die er nog zijn per mail aan te leveren bij de
griffie.

Hierna schorst de voorzitter de vergadering 5 minuten. 

5 Raadsinformatiebrief Oost Kinderdijk / Hardam (2657750)
Besluit
De voorzitter heropent de vergadering om 21.15 uur. 

De voorzitter geeft eerst de insprekers het woord. Achtereenvolgens spreken Leo
Kruidenier, Theo van Asperen en Johan van der Wal in, waarbij met name de eerste
woning in het voorliggende plan als struikelblok wordt gezien. 
De voorzitter constateert dat de 4e inspreker die zich had aangemeld niet aanwezig is.
Hierna volgt commissiebehandeling van deze RIB in eerste termijn.
Wethouder Kraijo beantwoordt de vragen. Hij zegt een memo toe t.a.v. de integraliteit
van de diverse plannen in het dijklint en gaat na of deze nog bij de raad aangeleverd
kan worden voordat de bestemmingsplannen vastgesteld worden.

De heren Kruidenier en Van Asperen reageren in 2e termijn op wat er in de commissie
besproken is.
De commissie bespreekt het stuk in 2e termijn, waarop wethouder Kraijo reageert op
de gemaakte opmerkingen en vragen. 
De voorzitter concludeert dat de commissie adviseert deze raadsinformatiebrief als
ingekomen stuk te plaatsen op de Doorlopende lijst ingekomen stukken van de
raadsvergadering van 26 januari 2021.

6 Raadsvoorstel t.a.v. inrichting en beschikbaar stellen krediet Oude Bibliotheek
(2655411)

Besluit
Behandeling van dit voorstel zou plaatsvinden na agendapunt 7. Gelet op de tijd
besluit de commissie echter om dit voorstel door te schuiven. Het presidium bepaalt
hoe verdere behandeling plaatsvindt (extra commissieronde of direct naar de
raadsvergadering).  

7 Raadsvoorstel Herinrichting Kerkstraat en Oude Lijnbaan
Besluit
De voorzitter geeft eerst het woord aan de inspreker die zich meldde: de heer G.
Klootwijk. 
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De heer Klootwijk deelt zijn bedenkingen (t.a.v. plaats van de parkeervakken en
breedte van het trottoir) tegen het definitieve ontwerp van de Kerkstraat en Oude
Lijnbaan. Hierna bespreekt de commissie het raadsvoorstel in eerste termijn. 
Wethouder Verheij gaat in op de gemaakte opmerkingen, zowel van de commissie als
door de inspreker, en beantwoordt de gestelde vragen. Hij zegt toe te bekijken of er
mogelijkheden zijn om het geplande trottoir nog wat te verbreden. 
De inspreker reageert op het besprokene in de commissie. 
Hierna volgt een korte commissiebehandeling in 2e termijn, gevolgd door
beantwoording door wethouder Verheij. 
De voorzitter concludeert dat de commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk
te plaatsen op de agenda van de raadsvergadering van 26 januari 2021.

8 Raadsvoorstel Herinrichting Zeilmakersstraat 
Besluit
Gelet op de tijd is dit voorstel niet besproken, maar doorgeschoven. Het presidium
bepaalt hoe verdere behandeling plaatsvindt.  

Ingekomen stukken

9 Raadsinformatiebrief Economische activiteiten in het algemeen belang 2020 (2655769)
Besluit
Gelet op de tijd is dit voorstel niet besproken, maar doorgeschoven. Het
presidium bepaalt hoe verdere behandeling plaatsvindt.

Sluiting

10 Rondvraag
Besluit
 Wethouder Verheij, die tijdens het punt Mededelingen uit het college niet aanwezig
kon zijn, doet naar aanleiding van een vraag uit het Presidium mededeling over het
gesprek dat nog loopt over stralingsvrije plekken en 5G. Verder kondigt hij een
raadsinformatiebrief aan waarin een uitgebreider beeld geschetst wordt over antennes
en 5G. 

11 Sluiting
Besluit
De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 22.52 uur. 
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